



**Abdulla Kamal**  
Chairman of the Board

**Fadi Al Qutub**  
Board member

## SICO Appoints Fadi Al-Qutub as its Newest Board Director

SICO, a leading regional asset manager, broker, market maker, and investment bank with on-the-ground presence in Bahrain, UAE, and Saudi Arabia, announced today the appointment of Fadi Al-Qutub as a new non-executive Board Member for the current term ending 31 March 2026, after obtaining the CBB's approval. This appointment by the Social Insurance Organization completes the board constitution to a total of 10 directors.

"We are very pleased to welcome Fadi Al Qutub as the newest member of our esteemed Board of Directors," said **SICO's Chairman, Abdulla Kamal**. "His regional expertise in asset management is valuable to SICO as we continue to grow and expand our business lines across the region in the coming years."

With over 23 years of experience, Fadi brings extensive expertise in investments, asset management, and financial advisory services, particularly in Saudi Arabia. Currently serving as the CIO at Saudi Reinsurance Co., Fadi has held pivotal roles at Alistithmar Capital Co. and Albilad Investment Co. Fadi is a certified financial advisor from the Financial Services Authority in the UK, a Certified Portfolio Manager and a Certified Wealth Manager from the American Academy of Financial Managers. Fadi holds a Bachelor's degree from the University of Bahrain in Business Management.

"It is an honor to join the board of SICO, and I look forward working with the Chairman, my fellow board members, and the executive management team at SICO to achieve our collective goals and continue on the path of success achieved by SICO," said **Fadi Al-Qutub**.

-Ends-

About SICO

SICO is a leading regional asset manager, broker, and investment bank with USD 6.2 bn in assets under management (AUM). Today, SICO operates under a wholesale banking licence from the Central Bank of Bahrain and also oversees three wholly owned subsidiaries: an Abu Dhabi-based brokerage firm, SICO Invest, a specialised regional custody house, SICO Fund Services Company (SFS), and a full-fledged capital markets services firm, SICO Capital, based in Saudi Arabia. Headquartered in the Kingdom of Bahrain with a growing regional and international presence, SICO has a well-established track record as a trusted regional bank offering a comprehensive suite of financial solutions, including asset management, brokerage, investment banking, and market making, backed by a robust and experienced research team that provides regional insight and analysis of more than 90 percent of the region's major equities. Since inception in 1995, SICO has consistently outperformed the market and developed a solid base of institutional clients. Going forward, the bank's continued growth will be guided by its commitments to strong corporate governance and developing trusting relationships with its clients. The bank will also continue to invest in its information technology capabilities and the human capital of its 100 exceptional employees.

**Media Contact:**

Ms. Nadeen Oweis

Head of Corporate Communications, SICO

Direct Tel: (+973) 1751 5017

Email: [noweis@sicobank.com](mailto:noweis@sicobank.com)



فادي القطب  
عضو مجلس الإدارة



عبد الله أحمد كمال  
رئيس مجلس الإدارة

## سيكو تعلن عن تعيين فادي القطب عضواً جديداً في مجلس الإدارة

أعلنت سيكو ش.م.ب (م)، البنك الإقليمي الرائد في مجال إدارة الأصول والوساطة والخدمات المصرفية الاستثمارية والذي يحظى بتواجد مباشر في البحرين والإمارات والسعودية، اليوم عن تعيين السيد فادي القطب كعضو غير تنفيذي في مجلس الإدارة ممثلاً عن الهيئة العامة للتأمين الاجتماعي للدورة الحالية المنتهية في 31 مارس 2026، وذلك بعد الحصول على موافقة مصرف البحرين المركزي، وبهذا التعيين يكون قد تم استكمال تشكيل المجلس ليضم 10 أعضاء.

وبهذه المناسبة، رحب السيد عبدالله كمال، رئيس مجلس إدارة سيكو قائلاً: "إننا سعداء بانضمام السيد فادي القطب إلى المجلس كعضو جديد في مجلس الإدارة الموقر. إن خبراته الواسعة في إدارة الأصول في المنطقة سيمثل قيمة مضافة لسيكو، معززاً جهود سيكو المتواصلة لتحقيق نمو التوسع في المنطقة خلال السنوات القادمة."

ويملك السيد فادي القطب خبرة واسعة تمتد لأكثر من 23 عاماً في مجال الاستثمارات، وإدارة الأصول، والخدمات الاستشارية المالية خاصة في المملكة العربية السعودية. ويشغل حالياً منصب الرئيس التنفيذي للاستثمار في الشركة السعودية لإعادة التأمين التعاوني (إعادة). كما تولى العديد من المناصب الهامة في شركة الاستثمار كابيتال، وشركة البلاد المالية. يُعد السيد فادي القطب مستشاراً مالياً معتمداً من هيئة الخدمات المالية في المملكة المتحدة، ومدير قانوني للمحفظة المالية ومدير ثروة قانوني من الأكاديمية الأمريكية للمدراء الماليين. ويحمل درجة البكالوريوس من جامعة البحرين في إدارة الأعمال.

ومن جانبه، قال السيد فادي القطب معلقاً: "يشرفني الانضمام إلى مجلس الإدارة وأتطلع إلى التعاون مع زملائي رئيس وأعضاء مجلس الإدارة الموقرين، فضلاً عن الإدارة التنفيذية في سيكو، لتحقيق الرؤية المستقبلية الطموحة ومواصلة مسيرة النجاحات التي حققتها سيكو."

- انتهى -

## نبذة عن سيكو

تمثل سيكو أحد أبرز البنوك الإقليمية الرائدة المتخصصة في إدارة الأصول والوساطة والخدمات المصرفية الاستثمارية، وتصل قيمة الأصول تحت الإدارة لديها إلى 6.2 مليار دولار أمريكي. وتعمل سيكو اليوم بموجب ترخيص من مصرف البحرين المركزي كبنك جملة تقليدي، كما تُشرف على ثلاث شركات تابعة ومملوكة لها بالكامل: سيكو للوساطة المالية وهي دار وساطة مالية مقرها أبو ظبي، وسيكو لخدمات الصناديق الاستثمارية، بالإضافة إلى سيكو المالية المزودة للخدمات المصرفية الاستثمارية والواقع مقرها في المملكة العربية السعودية. وتتخذ سيكو من مملكة البحرين مقراً لها، وهي أخذة في التوسع على الصعيدين الإقليمي والدولي، كما تتمتع بسجل حافل بالإنجازات باعتبارها بنكاً إقليمياً موثوق يقدم مجموعة متكاملة من الحلول المالية، بما في ذلك إدارة الأصول والوساطة والخدمات المصرفية الاستثمارية وصناعة السوق، والتي يدعمها فريق بحوث قوي من أمهر الخبراء يوفر رؤية ثاقبة وتحليلات مدروسة عن أكثر من 90 بالمائة من الأسهم الرئيسية في المنطقة. ومنذ تأسيسها عام 1995، دأبت سيكو على تحقيق أداء متفوق في السوق، وأصبحت لها قاعدة عملاء عريضة من كبرى المؤسسات. وتمضي سيكو قدماً في مسيرتها نحو المزيد من النمو والازدهار، والتي يقودها التزامها الراسخ بإطار حوكمة مؤسسية قوي، فضلاً عن سعيها الدائم إلى توطيد أواصر الثقة مع عملائها. وستواصل سيكو الاستثمار في تطوير إمكاناتها التقنية ورأس مالها البشري الذي يتألف من نحو 100 موظف متميز عبر المجموعة.

لمزيد من المعلومات:

ندين عويس  
مدير العلاقات العامة، سيكو  
هاتف مباشر: (+973) 1751 5017  
البريد الإلكتروني: [noweis@sicobank.com](mailto:noweis@sicobank.com)